
 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  27/07/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
             
                    
ΘΕΜΑ: «Μέριμνα για διάθεση μεταφορικού μέσου για τα στελέχη των ΕΔ της 
Περιφερειακής Ενότητας Σερρών» 
 
Κύριε Υπουργέ 
 
Στο υπ’ αριθμ. πρωτ. 71/26-07-2022 έγγραφο  της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής 
Ενότητας Σερρών επισημαίνεται εύλογα η ανάγκη ύπαρξης και διάθεσης οχήματος ικανής 
χωρητικότητας για την μετάβαση μετ’ επιστροφής των στελεχών των Ε.Δ που διαμένουν 
στις Σέρρες και υπηρετούν στο Σιδηρόκαστρο Σερρών. 
 
Οι διαρκείς ανατιμήσεις σε βασικά προϊόντα, οι αυξήσεις στις εκμισθώσεις ακινήτων και 
οι υπέρογκες χρεώσεις σε λογαριασμούς κοινής ωφέλειας έχουν επηρεάσει, ως είναι 
λογικό,  και το οικογενειακό εισόδημα των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων. Η 
καθημερινή μετάβαση και επιστροφή των στελεχών με δικά τους μέσα, εκτοξεύουν κατά 
πολύ τον οικονομικό προϋπολογισμό τους, στερώντας τους εισόδημα, από το οποίο 
μεριμνούν για τη διαβίωση της οικογένειας τους. 
 
Σε ένδειξη αναγνώρισης και ελάχιστης διευκόλυνσης στο έργο που επιτελούν για την 
εθνική άμυνα της χώρας, η διάθεση ενός λεωφορείου, το οποίο θα τους μεταφέρει προς 
και από την υπηρεσία τους είναι μονόδρομος. Άλλωστε, το ίδιο φέρεται να συμβαίνει και 
για τις Διοικήσεις των Μονάδων. 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1) Προτίθεσθε να μεριμνήσετε για τη διάθεση οχήματος μεταφοράς (ικανών θέσεων 
και χωρητικότητας) των στελεχών της Περιφερειακής Ενότητας Σερρών που 
υπηρετούν στο Σιδηρόκαστρο; 

2) Σε τι περαιτέρω ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να διευκολύνετε την μετάβαση 
και την επιστροφή τους από και προς την υπηρεσία; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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